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صفحه دبیر شورای فرهنگ عمومی استان فارس:
مصوبات شورای فرهنگ عمومی عملیاتی خواهد بود

دبیر شورای فرهنگ عمومی استان فارس با اشاره به برنامه ریزی صورت گرفته برای برگزاری نخستین جلسه این شورا در دوره جدید گفت: 
مهم ترین موضوع در شورای جدید، عملیاتی کردن مصوبات و ایجاد خروجی ملموس در جامعه است. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، نخستین جلسه شورای فرهنگ عمومی استان فارس با 
ریاست حجت الاسلام لطف الله دژکام نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه شیراز، استاندار فارس نایب رئیس، محمدرضا موالی زاده دبیر شورای 
فرهنگ عمومی کشور و دبیری صابر سهرابی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان در آستان مقدس شاه چراغ )ع( برگزار شد. دبیر شورای 
فرهنگ عمومی استان دراین باره گفت: تغییر در سازوکار این شورا باهدف اثرگذاری بیشتر در جامعه ازجمله مهم ترین برنامه های این شورا 
است. سهرابی عنوان کرد: نهادینه شدن فرهنگ بستن کمربند ایمنی چندین سال طول کشید و این مثال نشان می دهد که خروجی کار فرهنگی 

زمان بر است و نگاه و شیوه عملکردی ما نیز بر اساس عملیاتی کردن دستور کارهاست.
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خبـر

تاریخی  بافت  شهردار  حضور  با 
کمیسیون  رئیس  و  فرهنگی 
شهر  شورای  اجتماعی  فرهنگی 
نگارخانه  هنرمندان  و  شیراز 
روز  مناسبت  به  تخصصی عکاسی 
تاریخی  بافت  در  عکس  جهانی 
بانام »سی  سیاه«  فرهنگی »سنگ 

راه« افتتاح شد.
به گزارش خبرنگار مهر، همزمان با 
۱۹ آگوست، روز جهانی عکاسی، 
نگارخانه ای  سیاه  سنگ  محور  در 
به  تخصصی  به طور  که  شد  افتتاح 

هنر عکاسی اختصاص دارد.
بافت  شهردار  شه دوست،  هادی 
تاریخی فرهنگی شیراز هم با اعلام 
این چنینی  ایده های  از  حمایت 
نگارخانه های  ایجاد  به  کمک  و 
شیراز  تاریخی  بافت  در  تخصصی 
و  هنر  گذر  برپایی  از  حمایت  از 
فرهنگ در محور سنگ سیاه خبر 
رئیس  دودمان،  لیلا  سپس  داد، 
شهر  شورای  فرهنگی  کمیسیون 
شیراز با اعلام اینکه شورای شهر و 
شهرداری شیراز برای تبدیل محور 
سنگ سیاه به گذر فرهنگ و هنر 
گام هایی برداشته از ایجاد نگارخانه 
سی راه در این بنای تاریخی ابراز 

خشنودی کرد.
فرهنگ  گذر  اینکه  اعلام  با  وی 
مصوباتی  از  بخشی  شیراز  هنر  و 
با  اخیر  روز  چند  در  که  است 
و  فرهنگ  وزیر  مشاور  حضور 
شورای  اعضای  اسلامی،  ارشاد 
کتاب  پایتختی  سیاست گذاری 

شهر  شورای  اعضای  و  شیراز 
باوجود  کرد:  اعلام  شد،  بررسی 
بافت  در  که  توانمندی هایی 
دارد  قرار  شیراز  فرهنگی  تاریخی 
و درزمینه جذب گردشگر و زائر 
مؤثر است امیدواریم با شکل گیری 
چنین حرکت هایی در مسیر تحقق 
گذر فرهنگ و هنر شیراز به عنوان 
به ویژه  هنر  اهالی  برای  محلی 

عکاسان گام هایی برداشته شود.
به گفته رئیس کمیسیون فرهنگی 
این  شیراز  شهر،  شورای  اجتماعی 
پتانسیل را دارد ۵۰ نمونه از چنین 

بناهایی را داشته باشد.
این  در  که  است  حالی  در  این 
مراسم، رضا قادری و محمدحسین 
به  خبری  عکاسان  نیکوپور، 
خویش  حرفه  از  خاطراتی  بیان 

پرداختند.
نگارخانه  تندیس  مراسم  این  در 
سی راه به مناسبت برپایی نخستین 
آثار  حاوی  که  عکس  نمایشگاه 
این  به  بود  محمدیان  رمضان 
پیشکسوت عکاسی شیراز اهدا شد.
به گزارش خبرنگار مهر، نگارخانه 
کلیسای  جنب  کوچه  در  راه  سی 
ارامنه )معروف به حسینیه کردها( 
مترمربع   ۲۰۳ دارای  و  دارد  قرار 
مترمربع   ۱۵۰ مساحت  و  عرصه 
آثار  نمایش  بر  افزون  که  است 
نمایش  به  آن  از  بخشی  عکاسان 
عکاسی  تاریخ  از  به جامانده  آثار 
عکاسی  ابزار  و  دوربین  ازجمله 

اختصاص یافته است.

به مناسبت روز جهانی عکس در شیراز صورت گرفت؛
 افتتاح نگارخانه تخصصی عکاسی »سی راه«

و در بافت تاریخی فرهنگی شوند  اداره  برنامه  اساس  بر  باید  شهرداری ها  گفت:  شیراز  شهردار 
بودجه مصوب، برنامه اداره شهرداری در طول سال است.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
و  شهرداران  ویژه  تخصصی-آموزشی  نشست  در  اسکندرپور  حیدر 
اینکه  بر  تأکید  با  فارس  استان  شهرستان  برخی  شهر  شورای  روسای 
عمل بر اساس بودجه درنهایت به سود شهرداری، شهروندان و مجموعه 
مدیریت شهری است، افزود: شهرداری ها اغلب نه برمبنای بودجه بلکه 
بر اساس شرایط اقتضایی عمل می کنند؛ اما تلاش ما در شهرداری شیراز 

عمل بر اساس برنامه وبودجه است.
سال  اردیبهشت ماه  از  راستا  این  در  ساخت:  خاطرنشان  شیراز  شهردار 
جاری برش یک دوازدهم درآمدی و هزینه ای را به مناطق و سازمان ها 
ابلاغ کردیم که بر اساس آن برنامه مشخص شده است هر منطقه باید چه 
میزان درآمد کسب کند. طبق ارزیابی های انجام شده به صورت متوسط 
به تحقق 146 درصدی بودجه  در تیرماه مناطق یازده گانه شیراز موفق 
همان ماه شدند. این موضوع نشان می دهد اگر بر اساس برنامه اقدام شود 

می توان به نتیجه روشن و پیش بینی شده رسید.
را  نظام تخصیص  داریم در سال 97  این مطلب که تلاش  اعلام  با  وی 
نظم  ایجاد  به  نظام تخصیص  در شهرداری شیراز عملیاتی کنیم، گفت: 
مهم ترین  از  و  می کند  شهرداری کمک  مجموعه  در  محوری  برنامه  و 

مباحثی است که باید اجرای آن در شهرداری ها پیگیری شود.

اسکندرپور اظهار کرد: بودجه ریزی عملیاتی یکی دیگر از موضوعاتی 
بودجه ریزی  است.  کرده  تکلیف  شهرداری  به  پنجم  شورای  که  است 
بهای  مبنای  بر  بودجه  آن  در  که  است  پیچیده  و  فنی  امری  عملیاتی 
خدمات محاسبه و اختصاص می یابد. در این راستا با همفکری و مشاوره 
با دانشگاه شیراز درصدد انجام بودجه ریزی عملیاتی در سال آینده هستیم.
شهردار شیراز خطاب به شهرداران و روسای شورای شهرستان های مختلف 
استان فارس بر لزوم افزایش شفافیت در عملکرد شهرداری ها تأکید کرد 
و گفت: در راستای شفافیت بیشتر عملکرد شهرداری، مجموعه مدیریت 
شهری شیراز برآوردهای مربوط به انجام پروژه های مختلف را از طریق 
پورتال الکترونیکی در معرض دید همگان قرار می دهد تا همه افراد در 
مکان ها و زمان های مختلف بتوانند به آن اطلاعات دسترسی پیدا کنند. 

این می تواند به صورت یک روال در سایر شهرستان ها نیز اجرا شود.
شهرداری  سازمان های  و  مناطق  قراردادهای  تمامی  برآورد  بابیان  وی 
شیراز یک هفته قبل از اجرا در تابلوی اعلانات نصب می شود، افزود: 
اطلاع رسانی  به  منجر  نه تنها  امر  این  شهرداری  گستردگی  به  توجه  با 
درخصوص پروژه ها و انجام دقیق برآوردها می شود بلکه ضامن سلامت 

در انجام امور و دوری از فساد است.
قانونی  تکلیف  به  اشاره  با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  اسکندرپور 
عنوان  شهروندان،  به  عملکرد  گزارش  ارائه  لزوم  بر  مبنی  شهرداری ها 
نقش  پیچیدگی  به دوراز  ساده  زبان  به  عملکرد  گزارش  ارائه  کرد: 

مؤثری در افزایش اعتماد بین شهروندان و مجموعه مدیریت شهری ایفا 
می کند چون بخش زیادی از درآمد شهرداری از محل پرداخت عوارض 
کجا  پول  این  که  بدانند  باید  مردم  ازاین رو  می شود،  تأمین  شهروندان 

هزینه شده است.
شهردار شیراز در انتها خطاب به شهرداران و روسای شورای شهرستان های 
مرودشت، فیروزآباد، خرامه، کوار، سروستان و سپیدان گفت: افزایش 
انجام امور باشد چون صاحبان اصلی  رضایتمندی شهروندان باید مبنای 

شهر آنها هستند.

مراسم انتخابات هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر صدرا با حضور فرماندار 
شیراز برگزار و درنهایت حسام پرواز دوانی با هفت رأی به عنوان رئیس 

این شورا انتخاب شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه خبری شهرداری صدرا، حیدر 
از  یکی  صدرا  شهر  اسلامی  شورای  گفت:  جلسه  این  در  عالیشوندی 
شوراهای بسیار موفق استان است که تعامل و همفکری خوبی با مجموعه 
خود و دیگر ارگان ها داشته اند و همواره تلاش کردند که درراه خدمت 

به مردم قدم بردارند و مصائب و گرفتاری های آنان را برطرف کنند.
عالیشوندی افزود: شورای صدرا خوشبختانه بهترین تعامل را با مجموعه 
را  امورات شهرداری  توانسته اند  دوسویه  تعامل  با  و  داشته اند  شهرداری 
است  شهرداری  مجموعه  بر  نظارت  شورا  وظایف  از  یکی  ببرند،  پیش 
شورای  تعامل  حاصل  داشتند،  خوبی  عملکرد  نیز  زمینه  این  در  که 
اسلامی و شهرداری با سایر دستگاه ها به خصوص با نهادهای حاکمیتی 
با  عمرانی  بزرگ  پروژه های  شروع  منطقه،  در  دولت  نماینده های  و 
اعتبارات دولتی در شهر صدرا است مانند پروژه تصفیه خانه شماره یک 
امیدواریم  که  دوکوهک  به  مهم صدرا  جاده  شهر صدرا،  دو  شماره  و 
به باجگاه که کلنگ  افتتاح شود، پروژه جاده سازی صدرا  تا دهه فجر 
آن به زمین زده شده و امیدواریم هفته دولت سال آینده بتوانیم از آن 
بهره برداری کنیم همچنین تلاش می کنیم یک مسیر جاده ای از آزادراه 
شیراز اصفهان به سمت صدرا ایجاد نمائیم تا در توسعه و پیشرفت شهر 

صدرا تأثیرگذار باشد.
فرماندار شیراز بیان کرد: اگر شورا و شهرداری با همین تعامل و جدیت 
و احساس مسئولیت که در یک سال گذشته شاهد آن بودیم ادامه بدهند، 

من فکر می کنم آینده صدرا بسیار روشن باشد و شاهد این خواهیم بود 
که نام صدرا به عنوان یکی از شهرهای بسیار خوب و پیشرفته در کشور 

مطرح شود.
عباس ملک زاده شهردار صدرا هم با اشاره به تعامل خوب مجموعه شورا 
و شهرداری در سال گذشته گفت: شورای اسلامی شهر صدرا در مدت 
یک سال گذشته فعالیت خود با شهرداری تعامل بسیار خوبی داشته و 
همین تعامل رضایت نسبی مردم از عملکرد شهرداری را به دنبال داشته 

است.
برنامه های شورای شهر  با تفکر و  ملک زاده خاطرنشان شد: یقین دارم 
صدرا و با تلاش و پیگیری آنها این شهر روزبه روز پیشرفت چشمگیری 
خواهد داشت و مردم در چند ماه آینده شاهد تغییرات و اتفاق های خوبی 

در صدرا خواهند بود.
به  اشاره  با  حسام پرواز دوانی رئیس جدید شورای اسلامی شهر صدرا 
فعالیت خوب شورا در سال گذشته گفت: فعالیت شورای دوره پنجم در 
سال نخست با اتفاق ها و مسائل زیادی در ابتدا همراه بود؛ ولی خوشبختانه 
در صدرا  هیئت رئیسه، کارهای خوبی  مخصوصاً  اعضا  تمام  پیگیری  با 

صورت گرفت.
ادامه داد: در حوزه شهرسازی هم توانستیم طرح جامع شهر صدرا  وی 
که بازنگری آن مدت زیادی در کش وقوس بررسی و پیگیری بود به 
ما  ولی  نشده؛  ابلاغ  کامل  به صورت  طرح  که  هرچند  رسید،  سرانجام 
امیدواریم این طرح به زودی ابلاغ شود تا شاهد توسعه صنعت ساختمان 

در صدرا و در پی رونق امور شهرداری باشیم.
رئیس شورای اسلامی شهر صدرا عنوان کرد: در سال دوم فعالیت شورای 

اسلامی شهر صدرا همچون سال گذشته در راستای فعالیت و اولویت هایی 
اولویت ها  همان  پیگیر  هم  ما  بودند  آنها  پیگیر  سابق  هیئت رئیسه  که 
توسعه  آتش نشانی،  عمومی، خدمات شهری،  توسعه حمل ونقل  همچون 
مجموعه بزرگ اکوپارک در پهنای 100 هکتار و تکمیل زیرساخت ها 
همچون آسفالت و بهسازی معابر گام برمی داریم تا آسایش و رفاه را 

برای شهروندان به ارمغان آوریم.
می کنم  درخواست  شهروندان  از  بهتر  ارائه خدمات  برای  دوانی گفت: 
نظرات، انتقادات و پیشنهادهای خود را در راستای توسعه شهر و ارائه 
انتقال  شهرداری  و  شورای  به  مشکلات  رفع  برای  مناسب  راهکارهای 
تا  باشد  راهکار  با  باشه و همراه  نقدها سازنده  تأکید می کنم  اما  دهند؛ 

نتیجه بهتری بگیریم.

شهردار شیراز تأکید کرد؛

لزوم اداره شهرداری ها بر اساس برنامه

با حضور فرماندار شهرستان شیراز صورت گرفت؛

 برگزاری مراسم انتخابات هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر صدرا

محور جهرم به لارستان به بندرعباس یکی از محورهای ده گانه ترانزیتی، 
پرتردد، پرخطر و یکی از محورهای شریانی مهم کشور است که گفته 
شده پروژه دو بانده شدن این محور هر چه سریع تر باید به بهره برداری 

کامل برسد.
تلفات جاده ای از مهم ترین عوامل مرگ ومیر در کشورهاست و با توجه 
به آمارهای تأسف آور تلفات جانی و مالی و البته معلولیت های ناشی از 
می کند.  ایجاب  را  زیرساختی  شرایط  بهبود  ضرورت  جاده ای،  حوادث 
این آمارهای وحشتناک می کاهد، جاده  از  این ضرورت ها که  از  یکی 

است.
مجمع عمومی سازمان ملل متحد طی قطعنامه هایی سال های ۲۰۱۱ تا ۲۰۲۰ 
را دهه کنش و اقدام برای ارتقای ایمنی جاده ای باهدف تثبیت و سپس 

کاهش تلفات جاده ای اعلام کرد.
ایمنی  بهبود  برای  تلاش  ضرورت  بر  تأکیدی  ملل  سازمان  اقدام  این 
مختلف کشور  محورهای  در  ایمنی  بهبود  به  باید  که  تلاشی  راه هاست، 

بینجامد. 
گذشته  سال های  به  نسبت  فارس  راه های  وضعیت  اخیر  سال های  در 
توسعه چشمگیر یافته و اغلب راه های منتهی به مرکز استان به بزرگراه 
تبدیل  شده اما به رغم این توسعه ها و حذف برخی نقاط حادثه ساز، هنوز 
محورهای پرترددی هستند که تصادفات منجر به مرگ زیادی در آنها 
محور جهرم-لار  حادثه آفرین،  محورهای  این  از  یکی  می دهد که  روی 
است که شاید به عنوان یکی از محورهای مهم حادثه خیز استان فارس از 

آن به عنوان جاده وحشت یاد می شود.
بنا به گزارش های پلیس راه فارس درباره خطرناک ترین جاده های حوزه 
جنوب فارس در سال 95 و 96 و ازلحاظ فراوانی تصادفات، محور لار-

جهرم، حادثه خیزترین این محورها بوده است.
محور لار- جهرم، با طول ۱6۵ کیلومتر یکی از کوتاه ترین و بهترین مسیر 
بندرهای جنوبی و جزایر کیش و قشم است و حجم  به  برای دسترسی 

سنگینی از تردد خودروها را به همراه دارد.
بیش از ۴۳ درصد از تردد در این محور را خودروهای سنگین به خود 
اختصاص داده اند و این آمار باعث شده این محور در فهرست یکی از 

محورهای پرتردد و مهم جنوبی کشور شمرده شود.
راه و  اداره کل  نظر  بزرگراه لار - جهرم زیر  از  ساخت ۱۰۵ کیلومتر 
جهرم  شهرستان  سهم  آن  از  کیلومتر   55 که  است  لارستان  شهرسازی 

است.
در حال حاضر بیش از 56 کیلومتر این محور دو بانده شده است و حدود 

۳۰ کیلومتر نیز در حال دو بانده شدن است. 
ولایت  هم سطح  غیر  تقاطع  همراه  به  وحدت  متری   ۷۷۰ تونل  همچنین 

بنارویه در حال احداث است و ۴۹ کیلومتر باقیمانده از این محور نیز باید 
بر اساس اولویت، دو بانده شود.

نه چندان  و  کُند  نه چندان  سرعتی  با  پروژه  این  باوجوداینکه  روزها  این 
اما حاضر به از دست دادن لقب جاده مرگ و جاده  تند پیش می رود، 
وحشت به همین راحتی ها هم نیست به طوری که حتی در چند ماه و چند 
روز گذشته، این جاده باز هم دست از سر خودروها و عابرانش برنداشته 

و بارها قربانی گرفته است.
جاده،  ناایمنی  اما  نمی توان گذشت،  نیز  رانندگان  بی احتیاطی  از  هرچند 
گردنه ها و پرپیچ وخم بودن آن، عدم دید کافی و از همه مهم تر یک بانده 
بودن نیمی از آن، خطرناک بودن جاده بریز و دهکویه، عامل مهمی در 

کشته و زخمی شدن تعداد زیادی از هم وطنانمان بوده است.
به  منجر  که  خطرناک  حادثه  چندین  اخیر  روز  بیست  در  به عنوان مثال 

کشته یا مصدوم شدن رانندگان و سرنشینان شده، رخ داده است.
اگر بخواهیم نگاهی به آمار حوادث جاده ای این محور بیندازیم به صدها 
و  سوخت  حامل  تانکر  گرفتن  آتش  از  که  اشاره کنیم  می توانیم  مورد 
اتوبوس و... در آن  برخورد خودروهای سنگین تا واژگونی و تصادف 

به چشم می خورد.
مثلًا در آخرین حادثه این محور، طی 72 ساعت در پنج حادثه، سه نفر 

کشته و چهار نفر مصدوم شدند.
در نخستین حادثه، براثر واژگونی یک دستگاه خودرو پیکان، یک نفر 

کشته و یک نفر مصدوم شد.
سرهنگ هاشم دهقانی، جانشین رئیس پلیس راه شمال فارس در این رابطه 
گفت: پنجشنبه 11 مردادماه براثر واژگونی خودرو سواری پیکان در جاده 
جهرم- لار، در حوالی روستای گلوبراق، راننده در دم کشته و سرنشین 
این خودرو مصدوم شد. کارشناسان پلیس راه علت این سانحه را سرعت 

غیرمجاز راننده اعلام کردند.
حادثه دوم ساعت 7 و 42 دقیقه صبح جمعه 12 مرداد رخ داد.

گفت وگو  در  جهرم  اورژانس  عمومی  روابط  مسئول  رحمانیان،  محمد 
روستای  حوالی  در  جهرم-لار  جاده  در  حادثه  این  طی  گفت:  ایرنا  با 

نصیرخانی یک دستگاه تریلی واژگون و منجر به فوت راننده شد.
بامداد 13 مردادماه نیز براثر برخورد اتوبوس با پراید، در جاده جهرم به 

لار، راننده خودروی پراید جان باخت و یک نفر مصدوم شد.
سرگرد احمدی، فرمانده پلیس راه جهرم، تجاوز به چپ و سبقت غیرمجاز 

اتوبوس را علت این سانحه اعلام کرد. 

ساعت ۲۰:۴۰ روز شنبه 13 مردادماه نیز با اعلام عوامل اورژانس با سامانه 
۱۲۵ مبنی بر تصادف وانت بار پراید با کامیون بنز واقع در جاده جهرم-
لار )چهارراه صادق آباد( سازمان آتش نشانی با اعزام نیرو به سر صحنه، 
به  انتقال  برای  اورژانس  عوامل  تحویل  و  کرد  آزاد  را  افتاده  گیر  فرد 

بیمارستان داد.
ساعت ۱۳ سه شنبه ۱۶ مرداد همچنین در این محور خودروی سواری پژو 
پارس در جاده جهرم-لار )آغاز محدوده لار( واژگون شد که طی آن 
راننده مصدوم شد و عوامل آتش نشانی لار با حضور درصحنه به رهاسازی 

فرد گیر افتاده در خودرو کردند.
چند روز پیش )23 مردادماه( نیز ورودی دهکویه در محور لار-جهرم، 

هفت کشته و مصدوم بر جا گذاشت.
چپ  به  تجاوز  و  غیراستاندارد  پیچ  لارستان،  پلیس راه  فرمانده  گفته  به 
راننده پژو، علت تصادف خودرو پژو ۴۰۵ و یک دستگاه خودرو پراید 
در این محور بود. عباس پناه بابیان اینکه در محل حادثه، استانداردهای 
اعلام  شده  علل  از  هرکدام  افزود:  نشده،  رعایت  جاده ای  ایمنی  و  فنی 

پنجاه درصد در بروز این سانحه جاده ای دخیل بوده اند.
26 مردادماه نیز یک تانکر حامل سوخت در محور لار-بندعباس واژگون 
و   19 ساعت  مسدود کرد.  را  محور  این  ساعت  هفت  مدت  به  که  شد 
30 دقیقه همین روز در محور جهرم-لار، یک خودرو سواری پژو 405 
واژگون شد که منجر به فوت یک نفر و مصدومیت چهار سرنشین دیگر 

شد. 
چه باید کرد؟

محمدرضا رضایی، نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی و رئیس 
جهرم-لار،   محور  با  رابطه  در  اسلامی  شورای  مجلس  عمران  کمیسیون 
آن را دومین محور مهم مواصلاتی شهرستان جهرم دانست و گفت: فاز 
دوم محور جهرم-لار در ۲ قطعه یکی به طول ۱۵ کیلومتر با ۷۰ درصد 

پیشرفت است که آسفالت آن نیز شروع شده است.
وی افزود: قطعه دیگر به طول ۲۵ کیلومتر با ۲۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
در حال انجام است و ۱۸ کیلومتر دیگر نیز به مناقصه گذاشته خواهد شد.
فرماندار جهرم نیز با توجه به ترانزیتی بودن این محور و سرعت غیرمجاز 
برخی خودروها اعلام کرد: مجوز استقرار ایستگاه سیار بازرسی در محور 
لار- جهرم در گلوگاه چاتیز برای مبازره با قاچاقچیان این محور گرفته 

شده است.
جمشید جعفرپور، نماینده مردم لارستان، خنج و گراش در مجلس شورای 

نوبخت معاون رئیس جمهوری و رئیس  از  نامه ای  اخیراً طی  نیز  اسلامی 
سازمان برنامه وبودجه کشور درخواست کرد تا مطالبات پیمانکاران این 

محور پرداخت شود.
بنا به اعلام دفتر این نماینده مجلس، 21 مردادماه، معاون رئیس جمهوری 
دستور پرداخت مبلغ چهل میلیارد تومان برای مطالبات پیمانکاران محور 

لارستان - جهرم را صادر کرده است.
در بخشی از نامه جعفرپور خطاب به نوبخت آمده است: باند دوم محور 
لارستان - جهرم که در انتها به بندرعباس ختم می شود، جزو محورهای 
ده گانه ترانزیتی کشور است که روزانه ۹ هزار خودرو سبک و سنگین 
در آن تردد می کند، این امر به سبب افتتاح و بهره برداری از بزرگراه های 
شمال استان فارس است که به دلیل کوتاه شدن فاصله شیراز-بندرعباس 

برای رانندگان و مسافران عازم جنوب کشور بسیار جذاب شده است.
بنا به اعلام دفتر نماینده مردم لارستان، خنج و گراش در مجلس شورای 
اسلامی، طول محور لار-جهرم، ۱5۵ کیلومتر است که از این مقدار ۵۶ 
کیلومتر افتتاح شده و یا در حال انجام است که توسط ۵ پیمانکار کار 

می شود.
مجموع مطالبات پیمانکاران بالغ بر چهل میلیارد تومان است که با دستور 
پیگیری  با  است  تأدیه آن صادر شد و لازم  برای  نوبخت، دستور لازم 
مسئولان اجرایی این دستور تحقق یابد. با پرداخت مطالبات پیمانکاران 

ادامه مسیر با سرعت بیشتری انجام می گیرد.
جهرم در 193 کیلومتری جنوب شرقی شیراز است.

محور لار- جهرم، جاده وحشت شده است


